Encouragement



Words are singularly the most powerful force available to humanity. We can choose to use this force constructively with words of encouragement, or destructively using words of despair. Words have energy and power with the ability to help, to heal, to hinder, to hurt, to harm, to humiliate and to humble.

—Yehuda Berg

A word of encouragement during a failure is worth more than an hour of praise after success.—Unknown

It is time for us all to stand and cheer for the doer, the achiever—the one who recognizes the challenges and does something about it.—Vince Lombardi

A word of encouragement from a teacher to a child can change a life. A word of encouragement from a spouse can save a marriage. A word of encouragement from a leader can inspire a person to reach her potential.—John C. Maxwell

When you encourage others, you in the process are encouraged because you're making a commitment and difference in that person's life. Encouragement really does make a difference.—Zig Ziglar

Friendly people are caring people, eager to provide encouragement and support when needed most.—Rosabeth Moss Kanter

Awards can give you a tremendous amount of encouragement to keep getting better, no matter how young or old you are.—Alan Alda

Most of us, swimming against the tides of trouble the world knows nothing about, need only a bit of praise or encouragement—and we will make the goal.—Robert Collier

We can all remember a time when someone encouraged us and made a difference in our lives. It may be just a moment, but this encouragement could last a lifetime.—Megan Shull

It's amazing what a little encouragement can do.—Winnie Harlo

أقوال مأثورة

التشجيع

الكلمات هي أعظم قوة متوفرة للإنسانية. يمكننا استخدام هذه القوة بشكلٍ بنّاء عبر كلمات كلمات التشجيع، أو بشكلٍ مدمر عبر كلمات الإحباط. الكلمات قوية، لها قدرة كبيرة على المساعدة والشفاء، والتعطيل والإيذاء، والإذلال والتواضع. - يهودا بيرغ

إن كلمة التشجيع أثناء الفشل تساوي أكثر من ساعة من الثناء بعد النجاح. - غير معروف

حان الوقت لنا جميعاً للوقوف والتهليل للفاعل، المنجز - الشخص الذي يدرك التحديات ويفعل شيئاً حيالها - فينس لومباردي

كلمةُ تشجيعٍ من المعلم إلى الطفل يمكن أن تغير حياة. كلمةُ تشجيعٍ من الزوج لزوجته يمكن أن تنقذ الزواج. يمكن لكلمةِ تشجيعٍ من قائد أن تجعل شخصاً يصل إلى امكاناته. - جون سي. ماكسويل

عندما تشجع الآخرين، يتم تشجيعك أيضاً، لأنك تحدث فرقاً في حياة ذلك الشخص. التشجيع يُحدث فرقاً حقيقياً. - زيج زجلر

يهتم الأشخاص الودودين بالناس، ويتوقون إلى تقديم المزيد من التشجيع والدعم عند الحاجة إليهما. - روزابيث موس كانتر

الجوائز تمنحك قدراً هائلاً من التشجيع تُبقيكَ في حالةٍ من التحسن المستمر. بغض النظر إن كُنتَ كبيراً أو صغيراً في السن. - آلان ألدا

معظمنا، يسبح ضد تيار من المشاكل لا يعرف العالم عنه شيئاً. نحتاج الى القليل من الثناء أو التشجيع، وسوف نحقق الهدف. - روبرت كولير

يمكننا جميعاً أن نتذكر وقتاً شَجَّعَنا فيه شخص ما وأحدث فرقاً في حياتنا. قد تكون مجرد لحظة، لكن هذا التشجيع قد يستمر مدى الحياة. - ميغان شول

إنه لأمرٌ مدهش ما ي<mark>مكن أن يفعله القليل من التشجيع. - ويني هارلو</mark>